
 

 

1 0 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2022. június 30-án megtartott közmeghallgatással egybekötött, nyílt 

képviselő-testületi ülésről. 

 

Képviselő-testületi ülés helye: Jobbágyi Lakótelep 7. épület (Rendezvényterem) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

  Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea képviselő, 

 Pintér Norbert képviselő, 

  Sebők-Haász Mária képviselő, 

  dr. Tóth Renáta jegyző,  

  Virág Istvánné jegyzőkönyvvezető. 

 

A képviselő-testületi ülésről távol volt: Baranyi István képviselő, Sándorné Szentkúti 

Anita Pénzügyi Bizottság tagja, Bangó Mihály Jobbágyi Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat elnöke. 

 

Jelenlévő állampolgárok: 4 fő.  

 

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy 

az ülés határozatképes. Baranyi István képviselő és Sándorné Szentkúti Anita bizottsági 

tag jelezték, hogy nem tudnak részt venni a testületi ülésen. 

 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Közmeghallgatás 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

2. A 2022. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

3. A szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásra pályázat 

benyújtása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

4. Adásvételi ajánlat önkormányzati tulajdonú gépjárműre 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

5. Jobbágyi 03/9. hrsz. ingatlan megosztása és megvásárlása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

6. Jobbágyi Zagyva köz 7. szám alatti ingatlan megvásárlása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 



 

 

 

7. Jobbágyi lakótelepi utak forgalomszabályozása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

8. Beszámoló a Balassi Bálint Megyei Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató 

Rendszerének 2021. évi munkájáról 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

9. Egyebek 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 

 

 

1./ Közmeghallgatás 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az első napirendi pont a közmeghallgatás, úgyhogy 

külön köszöntöm a megjelent jobbágyi lakosokat. Közmeghallgatás keretében a 

testületnek kérdéseket tehetnek fel. Arra kérek mindenkit, hogy tömören és röviden 

tegyék fel kérdéseiket. Amennyiben tudunk válaszolunk, hogy ha nem tudunk 

válaszolni, akkor írásban fogunk tájékoztatást adni a kérdéssel kapcsolatban. Átadom 

Önöknek a lehetőséget. 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: Két céggel kapcsolatban érdeklődnék. Leírta a 

polgármester úr, hogy a két céggel nincs semmiféle kapcsolata az önkormányzatnak. 

Pályázaton nyertek 197 milliót és a projekt helyszíne Jobbágyi. 

 

Schoblocher István polgármester: Ezzel kapcsolatban csak annyit tudok mondani, hogy 

én nem tudok róla. A jegyző asszony tudná ezt pontosan megmondani, én nem tudom, 

hogy ki az a cég, fogalmam sincs. 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: Kettő cég is van, meg tudom a papírokat mutatni.  

 

Schoblocher István polgármester: Megnézhetem? 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: Nyugodtan. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Az önkormányzathoz benyújtott közérdekű adatkérés az az 

önkormányzat által kezelt adatokra vonatkozhat. Ezzel a két céggel kapcsolatban az 

önkormányzat adatot nem kezel. Az önkormányzattól a cégek pályázati forrást nem 

nyertek el, támogatásban nem részesültek. Adatkéréssel oda kellene fordulni, ahonnan a 

pályázó vagy ez a két cég ezeket a pályázati forrásokat elnyerte. 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: De, ha ez a két cég nyert pénzt, az közérdekű adat? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem kezeli az önkormányzat ezt a közérdekű adatot. 

 



 

 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: De ha a projekt helyszíne Jobbágyi, csak Önt tudom 

kérdezni. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem csak engem tud kérdezni, mert nem mi írtuk ki ezt a 

pályázatot, amin ezt a pénzt elnyerte a két cég.  

 

Schoblocher István polgármester: Annyit tudnék ezzel kapcsolatban mondani, hogy 

meg kell keresni, közérdekű adatigénylést kell kérni, aki ezeket a pályázatokat kiírta, és 

akkor ő meg tudja mondani, hogy ki ez a két cég és mit csinált Jobbágyiban. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Céges pályázat, azt is csak a tábláról tudjuk, hogy a 

gyógyszertár nyert pályázati forrást a felújításra. Tehát arról az önkormányzatnak 

hivatalos információja nincs, hogy milyen gazdasági társaság, milyen pályázaton, 

milyen forrásokat nyert el a településen. 

 

Schoblocher István polgármester: Akkor ez egyértelmű. Egyéb más kérdés?  

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: Két okból vagyok itt. Az egyik, hogy láttam meghirdetve 

egy személygépkocsit. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem annál a napirendi pontnál tartunk, közmeghallgatásnál 

tartunk. 

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: A következő kérdésem, hogy a Táncsics út 15. szám alatti 

ingatlan az önkormányzaté. A ház körüli terület gazosodik. Esetleg megvásárlásra, vagy 

valamire lehetne-e hasznosítani? 

 

Schoblocher István polgármester Az első kérdésre azt tudom mondani, hogy majd 

fogjuk tárgyalni a testületi ülésen. A másikra meg, bizottsági ülésen beszéltünk róla, 

hogy fel fognak hatalmazni a képviselők és akkor ezeket az ingatlanokat, ami az 

önkormányzat tulajdonában van, és ami ön mellett is van, megpróbáljuk rendbe rakni és 

kitakarítani. Jelenlegi ezt tudom ezzel kapcsolatban mondani. 

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: Értékesítve nem lesz? Mikorra várható a rendbe tétel, mert 

szeretném szigetelni a házat és egyelőre a gaz nő a háztetőre? 

 

Schoblocher István polgármester: A nyár folyamán el fogjuk végezni. Egyéb más 

kérdés? 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: Volt egy traktor vásárlás, egy-két évvel ezelőtt. 

Pályázati pénzből lett megvásárolva és kiderült, hogy a befizetett előleg elúszott, 

állítólag, mert a cég felszámolás alatt volt. Az az összeg visszakerült az 

önkormányzathoz, vagy még mindig folyamatban van? 

 

Schoblocher István polgármester: Annyit tudok mondani, hogy folyamatban van, az 

ügyvédünket megbíztuk ezzel, hogy lesz-e belőle valami vagy nem, azt nem tudom 

most megmondani. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Kérdésem, hogy a múlt hónapban voltak 

falubejárások. Gondolom, látták a sok szemetet. Van-e erre valami megoldás? 



 

 

 

 

Schoblocher István polgármester: Ezzel kapcsolatba annyit tudok mondani, hogy 

vannak olyan ingatlanok, amik az önkormányzat tulajdonában vannak, és vannak olyan 

ingatlanok, amelyek a település képét rombolják, de nem az önkormányzat tulajdonában 

vannak. Ezeket megtekintettük, aztán hogy mi a megoldás, azt maga is tudja. A Petőfi 

úttal kapcsolatban még valamikor évekkel ezelőtt írt egy levelet, voltak is kint, úgyhogy 

én megkérdezném, hogy milyen választ kapott ezzel kapcsolatban, mi történt Ön 

szerint? 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Semmi. Kijöttek szemlére, és ennyi. Én most 

konkrétan nem a házakra gondoltam, hanem a falu szélén, amik vannak szemetek. 

 

Schoblocher István polgármester: Azokat is megnéztük. Egy olyan hely van, ahol több 

szemét van felhalmozva, ez a toronynál lévő szemét. Úgy döntöttük, hogy majd az 

önkormányzat el fogja szállítani, illetve ebben kérném a település lakóinak a segítségét, 

mert nagyjából mindenki tudja, hogy ki hordja oda a szemetet. Azoknak az embereknek 

kellene szólni, azoknak az embereknek kellene egy kicsikét elgondolkozni azon, hogy a 

környezetükért tesznek-e valamit vagy nem tesznek. Sokan nem mernek szólni, 

egyszerűbb mondjuk ide telefonálni, mint hogyha szólna, mikor látja. Többen 

elmondják nekem is, én meg szólok annak, de összességében ezzel még a probléma nem 

oldódott meg. Az embereknek a hozzáállásán kéne változtatni mindenféleképpen, hogy 

a falu szebb legyen, jobban nézzen ki.  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Miért nem lehet ilyen helyekre kamerákat kitenni? 

 

Schoblocher István polgármester: Valahova raktunk is vadkamerákat, de nem olyan 

egyszerű, de ez is megoldás, tehát ezzel is foglalkozunk. Keresünk jobb megoldást. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Ez a hivatal dolga szerintem. 

 

Schoblocher István polgármester: Itt volt a múltkor a rendőrségi beszámoló, ez nem úgy 

működik, nem olyan egyszerű kiszabni a bírságot. Az elkövetőt azt el is kell fogni, 

tetten kell érni.  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Hát ez nem jól van. 

 

Schoblocher István polgármester: Megkérem arra, hogy mikor maga járja a falut, - mert 

nagyon sokat tudósít - ha lát ilyet, mikor viszik a szemetet, az már bizonyítéknak 

számít. Juttassa el az önkormányzat részére, és akkor mi megtesszük a feljelentést. 

Előre is megköszönöm, hogyha ebben tud segíteni.  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Rendben. 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: Az égetéssel kapcsolatban, mikor hatalmas fekete 

füstök szállnak fél órán keresztül, ott mi a teendő? A tűzoltókat hívjuk ki, vagy kinek 

kell jelenteni? 

 

Schoblocher István polgármester: Igen jól mondta, a 112-t fel kell hívni, mert ez nem az 

önkormányzati rendelettel szabályozott égetés. A 112-t fel kell hívni, kijönnek, a 

tűzgócot úgyis megtalálják, és akkor eljárást indít a tűzoltóság.  



 

 

 

Kanyó István Attila jobbágyi lakos: A múlt héten is voltak hatalmas fekete füstök, a 

Dózsa György úton, a Táncsics úton, a kutyaszorítóban. 

 

Schoblocher István polgármester: Egyéb más kérdés? 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Nekem lenne olyan kérdésem, hogy Jobbágyiban az 

árkok elég rossz állapotban vannak. Van, ahol bele se folyik a víz, ahol befolyik meg ott 

marad. 

 

Schoblocher István polgármester: Egy ilyen nagy probléma van, azt ismerjük, 

megpróbáljuk megoldani. A többi árkoknak a helyzetével kapcsolatban annyit tudok 

mondani, erre is van önkormányzati rendelet, hogy mindenkinek a saját árkát tisztán 

kellene tartani és akkor nem lenne ilyen probléma.  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: És az kinek a kötelessége? Ott is áll a víz. 

 

Schoblocher István polgármester: Én nem látom, hogy most ott állna a víz. Hát hogyha 

akkora eső esik, mint amilyen volt a múlt héten szombaton, akkor az egész faluban fog 

folyni a víz, mert ezek az árkok arra nem képesek, hogy ennyit vizet elnyeljenek.  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Mert el van tömődve mindenhol. 

 

Schoblocher István polgármester: Nincs eltömődve, ezen most ne vitatkozzunk. Annyit 

tudok mondani, hogy be van adva pályázat kimondottan vízelvezetésre, a Petőfi Sándor 

útra, a Rózsa útra, illetve az Iskola útra. Várjuk a pályázat elbírálását. Arra törekszünk, 

hogy az utcáknak a felújítása és a vízelvezetés folyamatos legyen. Egy ilyen 

településnek a vízelvezetése, ha az egész településen meg akarnak csinálni, ez több 

milliárd forintba kerülne. Ezt az önkormány nem tudja biztosítani, csak pályázati 

forrásból tudunk ilyeneket megcsinálni, illetve utakat felújítani. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: A másik kérdésem, hogy kezdődik az iskola, most itt 

a nyári szünet, végre kifesthetnék az épületet. Ez tavaly se történt meg, ezt tudom, mert 

amikor bementem az iskolába, ugyanolyan volt a fal, tiszta koszos. Most végre 

megtörtént ez a tisztasági festés? 

 

Schoblocher István polgármester: Az iskola már nem az önkormányzatokhoz tartozik, 

hanem a KLIK-hez. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: De szerintem az ön felelőssége, hogy jelentse nekik. 

 

Schoblocher István polgármester: Még egyszer hangsúlyozom, nem az 

önkormányzathoz, hanem a KLIK-hez tartozik. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: De kinek kellene jelezni? 

 

Schoblocher István polgármester: A Salgótarjáni Tankerületnek. 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: És ha ezt ön jelezné, mint polgármester? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Mi nem tapasztaltuk, mivel mi nem járunk az iskola szétnézni.  



 

 

 

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Néha be kéne menni szétnézni. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Semmi jogunk ott szétnézni, mert az jelenleg a KLIK 

vagyonkezelésében van. Tehát a tisztasági festés a vagyonkezelő dolga. 

 

Schoblocher István polgármester: Egyéb, más kérdés? 

 

Gubicskó Ádám jobbágyi lakos: Én azt kérdezném, hogy elkezdték a Zagyva mellett 

kitakarítani a bicikliutat. Abból mikor lesz valami? 

 

Schoblocher István polgármester: Be van adva pályázat, viszont új nyomvonalat kellett 

kiírni, mert volt olyan hatóság, aki nem járult hozzá a tervezethez. Valamikor lesz 

belőle valami, de hogy mikor, azt nagyon nehéz most még megjósolni is, nem is akarok 

időpontot mondani. Az a lényeg, hogy a pályázat be van adva, új nyomvonalat kell 

tervezni, mert ez nemcsak Jobbágyit érinti, hanem összeköti Szurdokpüspökit, meg 

összekötné a déli irányú kerékpárutat, tehát ez egy nagy projekt. Egy teljesen más dolog 

volt, hogy elkezdték tisztítani a Zagyva környékét, mert mindannyian láttuk, hogy 

nagyon el volt gazosodva, csúnyán nézett ki, tehát ezt a Vízügyi Igazgatóság tisztította 

ki. 

 

Gubicskó Ádám jobbágyi lakos: Apc felé is fog menni a gáton? 

 

Schoblocher István polgármester: Van ilyen elképzelés, igen, de nem tudom 

megmondani, hogy mikor.  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: Visszatérnék a Pesti Dánielnek a kérdésére, valami 

kocsit mondott. 

 

Schoblocher István polgármester: Említettem, ezt lezártuk, majd a napirendi pontok 

között tárgyaljuk.  

 

Bangó Ádám Béla jobbágyi lakos: De mikor megy a napirend, nem szólalhat meg. 

 

Schoblocher István polgármester: Írt egy levelet, amiben megkereste az 

önkormányzatot. Az egy más dolog. Egyéb más kérdés? Jó, köszönöm szépen, akkor az 

első napirendi pontot lezárnám. 

 

 

2./ A 2022. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 Schoblocher István polgármester: A 2022. évi költségvetésről szóló rendelet 

módosításáról a képviselők a részletes anyagot megkapták, bizottsági ülésen 

megtárgyalásra került. Azóta van-e kérdés, észrevétel az előterjesztéssel, illetve a 

módosítással kapcsolatban? A bizottsági tagok egyhangúan támogatták.  

 

Hozzászólás nem volt. 

 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a 2022. évi költségvetési 

rendelet módosításának tervezetét. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a melléklet 

szerinti rendelet-tervezetet elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta: „Jobbágyi Község 

Önkormányzata Képviselő-testületének 7/2022. (VII. 4.) önkormányzati rendelete 

a 2022. évi költségvetésről szóló 2/2022. (II. 11.) önkormányzati rendelet 

módosításáról”. 
 

A rendelet mellékletként csatolva. 

 

 

3./ A szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásra pályázat 

benyújtása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A 3. napirendi pont a szociális célú tüzelőanyag 

vásárláshoz kapcsolódó támogatásra pályázat benyújtása. Több éve nyújtunk be 

pályázatot, ezzel kapcsolatban. Az előterjesztésben részletesen szerepelt többféle 

változat is. A bizottság az első változatot javasolja a képviselő-testületnek, ez pedig a 

keménylombos tűzifa igénylése. Ezzel kapcsolatban merült-e fel valami kérdés vagy 

észrevétel?  

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért az előterjesztéssel, hogy keménylombos 

tűzifa igénylésére pályázzunk, az kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

47/2022. (VI. 30.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország 2022. évi 

központi költségvetéséről szóló 2021. évi XC. törvény 3. melléklet 2.2.1 pont szerinti 

A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 

támogatása jogcímen, a helyi önkormányzatokért felelős miniszter által kiírt pályázat 

alapján szociális célú tüzelőanyag vásárlásához 286 m3 kemény lombos tűzifa 

vásárlásához támogatási igényt nyújt be. 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete vállalja, hogy a szociális célú 

tüzelőanyagban részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér, a szociális rászorultság és a 

2022. évi igénylés részletes feltételeit – legkésőbb a tüzelőanyag megvásárlását követő 

10. napon hatályba lépő – önkormányzati rendeletben szabályozza, valamint a 

támogatás igénybevételéhez szükséges 363.220 Ft önrészt és a felmerülő szállítási 

költségeket a 2022. évi költségvetési tartalék terhére biztosítja. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős:   Schoblocher István polgármester 



 

 

 

4./ Adásvételi ajánlat önkormányzati tulajdonú gépjárműre 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A 4. napirendi pont adásvételi ajánlat önkormányzati 

tulajdonú gépjárműre. Érkezett egy ajánlat az önkormányzati tulajdonban lévő, Bencsik 

utca 10. szám alatti ingatlan udvarán évek óta ott álló Opel gyártmányú 1997-es 

évjáratú gépjárműre. Pesti Dániel is megkereste a képviselő-testületet egy levélben 

ezzel kapcsolat, ő is meg szándékozik vásárolni a gépjárművet. A levelet nem olvasom 

fel. Arra kérném, hogy egy árajánlatot legyen szíves majd ezzel kapcsolatban az 

önkormányzatnak benyújtani és a következő testületi ülésen meg fogja tárgyalni a 

testület. 

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: Olyan kérdésem lenne, ezzel kapcsolatban, hogy valami 

minimálár biztos, hogy van. Én kínálhatok 20 ezer, de kínálhatok 200 ezer Ft-ot is. 

 

Schoblocher István polgármester: Ez így van.  

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: Szerintem ez úgy működik, hogy egy önkormányzat minél 

több pénzt keres vele, annál jobb. Tisztában szeretnék lenni azzal, hogy eddig ki mit 

ajánlott, hátha én tudok többet ajánlani, vagy úgy, mint az előző ebédes autónál, ott is 

jóval többet ajánlani, mert azt vásároltam meg.   

 

Schoblocher István polgármester: Ott is volt több árajánlat, azért mondom, hogy bead 

egy árajánlatot, 97-es évjáratú a gépjármű. Át kell nézni mennyiért mennek ezek az 

autók, ön tudja, ön ért hozzá. 

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: Arra lennék kíváncsi, hogy mennyi a kikiáltási ára, mert ha 

valaki esetlegesen elad, ha most én eladom az én autómat, annak megvan az induló ára, 

ezért kellene valami induló ár. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Az a módja, ahogy a polgármester úr is elmondta, hogy volt 

egy érdeklődő, ön a második. Tehát mind a két érdeklődött megkérjük, hogy lezárt 

borítékban tegyen be egy ajánlati árat. Amelyikük többet ad, az lesz a „nyertes”, de úgy 

is dönthet az önkormányzat, hogy a magas összegért sem adja el. Tehát nincs minimum 

ár, hanem majd az önkormányzat eldönti, hogy amit a nyertes ajánl, aki többet ad, 

annyiért eladja-e vagy nem. Lezárt borítékban kérjük. 

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: Hogyha 20 ezer Ft-ot kínál neki és szimpatikus az az 

ember, akkor neki adja? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem, mind a kettőjüktől lezárt borítékban kérünk egy ajánlati 

árat. Felbontjuk egyszerre, és amelyik többet ajánl azt tárgyalja a képviselő-testület. 

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: És akkor én ezt honnan tudom meg?  

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: A következő testületi ülésen fogja a képviselő-testület 

tárgyalni. Lehet, hogy egyik 20-at ajánl, a másik 25-öt és lehet, hogy a képviselő-

testület a 25-re is azt mondja, hogy annyiért nem adja el, mert szerinte többet ér. 

 



 

 

 

Pesti Dániel jobbágyi lakos: Értem. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Annyit szeretnék hozzátenni, az hangzott el, hogy 

eladásra kínáltuk. Hol történt ez meg, hol láttatok ilyet? Ott az szerepel, hogy erről 

tárgyalunk. Azért nincs itt minimálár, mert nem az önkormányzat szándéka volt eladni, 

nem mi döntöttünk úgy, hogy adjuk el, és kérünk ajánlatokat. Itt jött egy ajánlat, aztán 

jött még egy ajánlat. Tehát most van két ajánlat. Nem mi ajánlottunk fel, nem az 

önkormányzat tette fel, hogy értékesíti és árverésre bocsátja az autót. Itt azért nincs ár, 

meg nincs licitálás, mert nem mi kínáltuk. Hogyha majd lesz egy építési telek, amit úgy 

döntünk, hogy értékesítünk, akkor az meg lesz hirdetve. Ez az autó nem volt 

meghirdetve. Itt jött egy ajánlat, úgy, mint régebben sok mindenre, és utána jött még 

egy ajánlat. Ha nincs ez másik ajánlat, akkor ma döntöttünk volna arról, hogy ez az 

ajánlat nekünk megéri, vagy nem. De mivel jött egy másik ajánlat közbe, 

véletlenszerűen pont egy időben, ezért ahogy a jegyző mondta, zárt borítékban be kell 

adni egy árajánlatot és majd az alapján akkor eldöntsük, hogy ki adott többet. 

 

Schoblocher István polgármester: Tehát megkérem, hogy adjon egy ajánlatot zárt 

borítékba. Van bizottság, aki ezzel fel van hatalmazva. Ők felfogják bontani, mind a két 

levelet azonos időpontban és akkor csinálnak egy jegyzőkönyvet. A jegyzőkönyv 

alapján a testület dönteni fog, hogy kinek fogja eladni a gépjárművet. Vagy eladja-e? Ez 

a másik kérdés. Én ezzel lezártnak tekintem az ügyet. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Július15-éig kérjük a lezárt borítékban az ajánlatot. 

 

 

5./ Jobbágyi 03/9. hrsz. ingatlan megosztása és megvásárlása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 Schoblocher István polgármester: Ezzel kapcsolatban is a képviselő-testület tagok 

megkapták az előterjesztést. Van-e kérdés vagy észrevétel? 

  

 Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért az előterjesztéssel, az kérem 

kézfeltartással szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

48/2022. (VI. 30.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a jobbágyi 03/9. hrsz-ú 4.767 m2 

területű szántó művelési ágú termőföld megosztásával keletkező 140 m2 területű 

ingatlant megvásárolja Jancsó József 3063 Jobbágyi Rákóczi út 9. szám alatti eladótól. 

Az ingatlan vételárát 30.000 Ft-ban határozza meg. 

Felhatalmazza Schoblocher István polgármestert, hogy a meghatározott vételáron az 

adásvételi szerződést megkösse, az érintett terület megosztásában és termőföld más célú 

hasznosításával kapcsolatos eljárásokat megindítsa. 



 

 

 

A vételárat, valamint az eljárásokkal kapcsolatos költségeket Jobbágyi Község 

Önkormányzata a 2022. évi tartalék terhére biztosítja. 

 

Határidő: értelem szerin 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

6./ Jobbágyi Zagyva köz 7. szám alatti ingatlan megvásárlása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 Schoblocher István polgármester: Ezzel kapcsolatban is mindenki megkapta az anyagot, 

illetve a bizottság tárgyalták. Az ülésen a bizottságok egyértelműen támogatták a 

megvásárlást. Azóta van-e kérdés, észrevétel?  

  

 Hozzászólás nem volt. 

 

 Schoblocher István polgármester: Aki egyetért, hogy az önkormányzat ezt az ingatlant 

megvásárolja, az kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

49/2022. (VI. 30.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete megvásárolja a jobbágyi 402/1. 

hrsz-ú, természetben Jobbágyi Zagyva köz 7. szám alatt található lakóház, udvar 

ingatlant. Az ingatlan vételárát 200.000 Ft-ba határozza meg. 

Felhatalmazza Schoblocher István polgármestert az adásvételi szerződés megkötésére, 

majd az ingatlanszerzést követően a lakóház bontásával kapcsolatos eljárás 

lefolytatására. 

A vételárat, illetve az ingatlanszerzéssel és bontással kapcsolatos költséget a 2022. évi 

költségvetés tartalék keretéből biztosítja. 

 

Határidő: 2022. december 31. 

Felelős:   Schoblocher István polgármester 

 

 

7./ Jobbágyi lakótelepi utak forgalomszabályozása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A jobbágyi lakótelepi utak forgalomszabályozásáról 

is mindenki megkapta a részletes anyagot. Erről már régebben is beszéltünk, hogy a 

lakótelepen a biztonságos közlekedés érdekében, illetve a parkolóhelyek kialakítása 

után, a forgalomszabályozást el kell majd végezni. A tájékoztatást meg fogjuk tenni 

mindenféle formában. Először biztos, hogy a lakóknak furcsa lesz, de bízom benne 

mindenki meg fogja szokni és akkor mindenki a közlekedési szabályok szerint fogja 

majd ezeket az utcákat használni. Van-e kérdés? 

 



 

 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérem, hogy aki egyetért a lakótelepi utak 

forgalomszabályozásával, az kézfeltartással szavazzon!  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

50/2022. (VI. 30.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a közúti közlekedésről szóló 

1988. évi I. törvény 34. § (2) bekezdése, valamint 46. § (1) bekezdés a) pontjában 

biztosított jogkörében eljárva a Jobbágyi, Lakótelep területén lévő 238/81., 238/79, 

238/71. hrsz. alatti önkormányzati közút forgalmi rendjét az alábbiakban határozza 

meg: 

- a 238/81. hrsz-ú (Lakótelep 1. ép. előtti) útszakasz esetében a Hunyadi úttal való 

kereszteződésétől a Sport utcáig, 

- a 238/79. hrsz-út (Lakótelep 2. és 4. ép. előtti) útszakasz a 238/76. hrsz-ú 

(Lakótelep 7. ép. előtti) útszakasszal érintett kereszteződéstől a Sport utcáig, 

- a 238/71 (Lakótelep 3. és 5. ép. előtti) útszakasz a 238/76. hrsz-ú (Lakótelep 7. 

ép. előtti) útszakasszal érintett kereszteződéstől a Sport utcáig. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a forgalomi rend módosítással kapcsolatban az 

alábbi közlekedési táblák kihelyezésre kerüljenek: 

- a 238/81. hrsz-ú út és a Hunyadi út kereszteződésében, a 238/79 hrsz-ú és a 

238/71 hrsz-ú utak 238/76 hrsz-ú út kereszteződésében „Egyirányú forgalmi út” 

jelzőtábla, 

- a 238/81. hrsz-ú, a 238/79 hrsz-ú és a 238/71 hrsz-ú utak Sport utca 

kereszteződésében „Behajtani tilos”, valamint „Elsőbbségadás kötelező” 

jelzőtáblák. 

A forgalmi rend módosítása a jelzőtáblák kihelyezését követően lép életbe. 

 

Határidő: 2022. július 31. 

Felelős:   Schoblocher István polgármester 

 

 

8./ Beszámoló a Balassi Bálint Megyei Könyvtár Könyvtárellátási Szolgáltató 

Rendszerének 2021. évi munkájáról 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 Schoblocher István polgármester: Szintén megkapták a képviselők a könyvtár részéről 

elkészült anyagot, amelyben részletesen le van írva Nógrád megyéből KSZR milyen 

szolgáltatásokat biztosít, illetve nálunk is a könyvtár ehhez a rendszerhez tartozik. 

Vannak előírások, ezek is benne vannak az anyagban. Azt gondolom, hogy egy olyan 

anyag, amiből nagyon sokat meg lehet tudni, nagyon részletes. Ezzel kapcsolatban 

merült-e valamilyen kérdés vagy észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

   



 

 

 

 Schoblocher István polgármester: Kérem, hogy aki elfogadja a beszámolót a Balassi 

Bálint Megyei Könyvtár 2021. évi munkáról, az kérem kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

51/2022. (VI. 30.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Balassi Bálint Megyei Könyvtár 

Könyvtárellátási Szolgáltató rendszerének 2021. évi munkájáról szóló beszámolót 

megtárgyalta és elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:   Schoblocher István polgármester 

 

 

9./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az egyebek napirendi pontot megkérdezem 

képviselőket, hogy van-e valami kérdésük, észrevételük? 

 

a.) Tájékoztatás 

 

Pintér Norbert képviselő: A polgármester úr, amit említett a szeméttel kapcsolatban, 

hogy körbe mentünk a faluban, megnéztük. Teljes mértékben igaza van neki, hogy ezt a 

szemetet a lakosság hordja oda. Én beszéltem egy jogi emberrel, aki elmondta, hogy 

kétfajta szemét van. Van, ami már bűncselekménynek számít, mert a környezetet 

károsítja, vagy az emberi egészségre káros, az bűncselekmény. Tehát azok az emberek, 

akik kiviszik ezeket a szemeteket, legyenek vele tisztába, hogy előbb-utóbb rendőrségi 

feljelentés is lehet belőle, mivel környezetkárosítást végeznek, illetve van olyan szemét, 

amit csak el kell vinni, amiért büntetés jár. Ezzel legyen mindenki tisztában. Az 

önkormányzat vesz vadkamerákat, és ki lesznek téve ezek a kamerák olyan helyekre, 

amit senki nem fog észrevenni. Csak azt veszi észre az illető, hogy lesz róla egy felvétel 

csinálva, hogy ő kivitte a szemetet. Ezt csak tájékoztatás jellegűen mondanám el 

mindenkinek, hogy figyeljenek oda, mert lehet, hogy előbb-utóbb egy felvétel lesz róla, 

ahogy kiviszi a szemetet.  

 

Schoblocher István polgármester: Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést 

bezárta, majd zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 


